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Boydakların özel uçağı nerede

Boydak Holding CEO’su Alpaslan Baki Ertekin yaptığı basın toplantısında, Boydak
Holding’in tarihinde hiç olmadığı kadar profesyonelce yönetildiğini belirtti...

Boydak Holding CEO’su Alpaslan Baki Ertekin yaptığı basın toplantısında, Boydak Holding’in tarihinde hiç olmadığı kadar
profesyonelce yönetildiğini belirterek, “Boydak Holding’i basiretli bir tüccar gibi yönetiyoruz. Bugün itibarıyla bankalarda
94,5 milyon dolar nakit paramız var” dedi.

Slovakya yatırımlarının askıya alındığını anlatan Ertekin, Holding’in eski CEO'su Ertunç Laçiner hakkında Tasarruf Mevduatı
Sigorta Fonu'nca (TMSF) soruşturma başlatıldığını söyledi. Toplantıda Boydak Holding’e ait özel uçağın akıbetinin
sorulması üzerine konuşan Boydak Holding CEO’su Alpaslan Baki Ertekin, “Ben, Boydak Holding’in uçağını hiç görmedim
kullanmadım. İhaleyle kiraya verdik” diye konuştu.

Boydak Holding CEO’su Alpaslan Baki Ertekin, Kayseri OSB’de bulunan Boydak Holding binasında bir basın toplantısı
düzenleyerek, Kayseri Yerel Basını ile bir araya geldi. Hep birlikle yapılan kahvaltı sonrası gazetecilere açıklamalarda
bulunan Ertekin, ilk olarak Boydak Holding’in ticari faaliyetleri ve ekonomik verileri hakkında bilgiler verdi.

“2018 İLK ÇEYREKTE YÜZDE 7,12 BÜYÜME GERÇEKLEŞTİRDİK”

Bazı çevreler tarafından bilinçli olarak, kamuoyuna Boydak Holding’in kötü yönetildiği şeklinde bir algı operasyonunun

06 Nisan Cuma 2018 20:13

https://odatv4.com/
https://www.facebook.com/sharer/sharer.php?u=https://www.odatv4.com/guncel/boydaklarin-ozel-ucagi-nerede-06041812-136392&t=Boydaklar%C4%B1n%20%C3%B6zel%20u%C3%A7a%C4%9F%C4%B1%20nerede
https://twitter.com/intent/tweet?url=https://www.odatv4.com/guncel/boydaklarin-ozel-ucagi-nerede-06041812-136392&text=Boydaklar%C4%B1n%20%C3%B6zel%20u%C3%A7a%C4%9F%C4%B1%20nerede
https://api.whatsapp.com/send?text=https://www.odatv4.com/guncel/boydaklarin-ozel-ucagi-nerede-06041812-136392
javascript:;


pompalandığını dile getiren Boydak Holding CEO’su Alpaslan Baki Ertekin iddia edilenin aksine, " 2017 yılını 8,7 milyar lira
ciro ve 377 milyon dolar ihracatla kapattık. Türkiye ekonomisine güç vermeye devam edeceğiz. 2018 ilk çeyrekte yüzde
7,12 büyüme gerçekleştirdik. 2017 ilk çeyrekte konsolide ciromuz 1,9 milyar lira iken, 2018'in aynı döneminde 2,3 milyar
liraya ulaştı. Yıl sonunda 9,7 milyar ciro ve 420 milyon dolarlık ihracat hedefliyoruz" dedi.

“BOYDAK HOLDİNG’İ BASİRETLİ BİR TACİR GİBİ YÖNETİYORUZ, BUGÜN İTİBARİYLE BANKALARDA 94,5 MİLYON
DOLAR NAKİT PARAMIZ VAR”

“Biz, Boydak Holding’i basiretli bir tacir gibi yönetiyoruz” sözleriyle, Boydak Holding’in tarihinde hiç olmadığı kadar
profesyonelce yönetildiğini belirten Ertekin, "Bugün itibarıyla 75,3 milyon dolar vadeli mevduatımız var. Vadesiz
mevduatımız 19,1 milyon dolar. Toplamda bankalarda 94,5 milyon dolar nakit paramız var. Toplam ticari alacaklarımız
834 milyon lira. Buna karşılık 248 milyon lira ticari borcumuz var. Yaklaşık 600 milyon lira ticari alacağımız var. 2016
yılında 488 milyon lira vergi ödemiştik. 2017 yılında 462 milyon liraya indi bunda sebep katma değer vergisinin yüzde 8'e
inmesi" diye konuştu.

“BOYDAK HOLDİNG, TMSF İLE DEVLET GÜVENCESİ ALTINDA OLAN VE DEVLETİN ATAMIŞ OLDUĞU YÖNETİCİLER
TARAFINDAN YÖNETİLEN BİR ŞİRKET”

15 Temmuz sonrasında Boydak Holding’in TMSF ile yönetildiğini hatırlatan Ertekin, "15 Temmuz üzerinden 1,5-2 sene
geçmesine rağmen, 'Bu insanlar nasıl hala reklam yapabiliyorlar', 'Bu FETÖ'cü bir şirket değil mi?' deniliyor. Hayır burası
FETÖ'cü bir şirket değil. Burası TMSF ile devlet güvencesi altında olan ve devletin atamış olduğu yöneticiler tarafından
yönetilen bir şirket" ifadelerini kullandı.

“ESKİ CEO ERTUNÇ LAÇİNEL HAKKINDA TMSF SORUŞTURMA BAŞLATTI”

Daha sonra gazetecilerden gelen soruları yanıtlayan Boydak Holding CEO’su Alpaslan Baki Ertekin, Slovakya yatırımlarının
askıya alındığını anlatarak, Holding’in eski CEO'su Ertunç Laçiner hakkında Tasarruf Mevduatı Sigorta Fonu'nca (TMSF)
soruşturma başlatıldığını söyledi.

“DİLEKÇELERE CEVAP GELMEDEN HİÇBİR İŞLEM YAPMAYACAĞIZ”

Sorulan bir soru üzerine, Boydak Holding de işten çıkarılan işçilerden 74 kişinin haksız yere çıkarıldıkları gerekçesiyle
kendilerine hukuki açıdan başvuru yaptıklarını anlatan Ertekin, “İşten çıkarılan 74 arkadaşımız bize dilekçe vererek haksız
yere işten çıkarıldıklarını iddia ediyorlar. Bizde işten çıkarılma nedenlerine bakıyoruz. Bu arkadaşlardan çoğu FETÖ ile
iltisaklı oldukları gerekçesiyle işten çıkarılmışlar. Bir insanın FETÖ ile iltisaklı olduğu bu ülkede söyleyebilecek yerler
bellidir. Bu da şehrin savcılıkları, emniyet müdürlükleri ve milli istihbarat teşkilatıdır. Biz de bu arkadaşlarla ilgili OHAL
komisyonuna yazı yazdık. Bu dilekçelere cevap gelmeden hiçbir işlem yapmayacağız” dedi.

“3'ÜNCÜ KEZ KAPSAMLI DOSYA VERDİK”

Ertekin ayrıca, FETÖ/PDY soruşturmasının sürdürüldüğü Kayseri Cumhuriyet Savcılığı ile Emniyet Müdürlüğü'ne 3'üncü kez
kapsamlı dosya verdiklerini dile getirerek, kendilerinin özel gayret ve girişimleri sonrası Holding’de FETÖ ile ilgili bulunan
bazı bilgi ve belgelerin açığa çıkarıldığını anlattı.

“ÖZEL UÇAĞI KİRAYA VERDİK, BEN O UÇAĞI HİÇ KULLANMADIM”

Son olarak, Boydak Holding’e ait özel uçağın akıbetinin sorulması üzerine konuşan Boydak Holding CEO’su Alpaslan Baki
Ertekin, “Ben, Boydak Holding’in uçağını hiç görmedim kullanmadım. Ben göreve başladığımda uçakla ilgili ihaleye
çıkılmasını istedik. İhale düzenledi ve en çok uçuş garantisi veren bir firmaya kiralandı. Sanırım şu anda Sabiha Gökçen
Havalimanında olması gerekir. Böyle bir büyük Holding’in özel uçağı olur mu olur ancak bu kadar spekülasyon
yapıldıktan sonra kiraya vermenin daha doğru olacağına karar verdik” dedi. 
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